
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 9/17 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 3. 5. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
Prisotni: Z. Jernejc, T. Martun, M. Koželj, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
K. Ernestl, I. Falnoga, A. Fekonja, C. Filipič,  M. Gams, G. Kramberger, R. Pergarec, T. Ručigaj, G. 
Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 8/17, seje z dne 19. 4. 2017 

  
Dopolnili smo točke dnevnega reda, pregledali in dopolnili zapisnik zadnje seje IO SVIZ/IJS. Člani, 
ki se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po e-pošti. 
          Glede na številne odzive smo potrdili, da je bil Shod za znanost uspešno organiziran in 
izveden, medijsko dobro pokrit in odmeven. O shodu so poročale vse televizijske, radijske in 
različne časopisno založniške hiše Slovenije pa tudi na internetnih straneh smo lahko prebirali 
reportaže. 
          Za ime tedna so 24. 4. 2017 poslušalci Vala 202 izbrali zgodovinarja prof. dr. Ota Luthra, 
direktorja Znanstvenoraziskovalnega centra Slovenske akademije znanosti in umetnosti (ZRC 
SAZU), ki je bil med glavnimi pobudniki in organizatorji Shoda za znanost. Njegovi izjavi, ki sta 
pritegnili in prepričali javnost, da je glasovala za njega kot ime tedna, sta : 
  
a)      Slovenija je po podatkih OECD druga najslabša po deležu BDP, ki ga iz javnih sredstev 
namenja raziskovanju. 
b)      “Mladi svojo priložnost iščejo v tujini. Kar ni slabo. Slabo je to, da k nam nihče ne pride, ker 
nimamo kaj ponuditi.” 

  
2.       Tekoče zadeve 

  
a)      J. Pungerčar je poročal, da so se organizatorji  in pobudniki Shoda za znanost danes sredi 
dneva ponovno dobili in sklenili, da morajo za nadaljnje delovanje dobiti potrditev s strani svojih 
matičnih ustanov. Ime svojega telesa (subjekta) še izbirajo, predlagali pa so ime Mreža za znanost. 
S tem ko bo skupina dobila ustrezno legitimno podlago, bo lahko samostojno in suvereno 
zastopala znanost v nadaljnjih pogovorih z najvišjimi državnimi telesi. V prvi vrsti se želijo sestati 
s predsedniki vlade, državnega zbora in poslanskih skupin. 
  
b)      Sestala se je komisija za pregled horizontalnih napredovanj na IJS v naslednji sestavi: 
G. Kramberger, E. Tozon in J. Pungerčar. Dogovorili so se, da bodo pripravili vzorčno analizo 



napredovanj zaposlenih od leta 2008 do letos v treh odsekih z različnih področij znanosti. Skušali 
bodo ugotovili, zakaj je horizontalo napredovanje na IJS nižje od pričakovanega. 
c)       15. in 16. maja 2017 organizira SVIZ Slovenije izobraževanje sindikalnih zaupnikov s 
področja visokega šolstva in znanosti. Ob tej priložnosti bodo sindikalne zaupnike, med drugim, 
seznanili z najnovejšimi informacijami s pogajaj z vlado ter z nekaterimi drugimi aktualnimi 
temami in dogodki. 
 č)      Rezultate ankete, ki smo jo opravili v mesecu aprilu, o (ne)zadovoljstvu in dodatnih 
predlogih uporabnikov za izboljšanje prehrane v inštitutski menzi, smo poslali 
najemniku Dulcis Gourmet. Za sodelovanje so se nam zahvalili in obljubili, da bodo neprijetnosti, 
ki so jih uporabniki v anketi navedli, skušali odpraviti in se željam uporabnikov kar najbolj 
približati.  
Tudi uporabniki restavracije na Reaktorju – Brinje so nam povedali, da se je ponudba hrane v 
zadnjem obdobju izboljšala. 
  
3.       Solidarnostna pomoč 

  
Prejeli smo prošnjo za solidarnostno pomoč sodelavke, ki se je znašla z dvema predšolskima 
otrokoma v težji življenski situaciji, poleg tega pa se zaradi svojega bolezenskega stanja zdravi. 
Člani IO SVIZ/IJS se z izplačilom solidarnostne pomoči strinjajo, vendar pa je potrebno prošnjo za 
solidarnostno pomoč nepovratnih sredstev dopolniti še z zdravniškim izvidom ali potrdilom. Takoj 
ko bo sodelavka dostavila ustrezne dokumente, bo solidarnostna pomoč nakazana. 
  
4.       Priprave na piknik 

  
Sindikalni piknik bo tako kot lani potekal v četrtek  8. junija 2017 na piknik prostoru Žur Žar na 
Brnčičevi ulici. Na piknik bomo povabili vodstvo SVIZ OO Ljubljane in okolica in nekaj članov ZRC 
SAZU, da si v neformalnem srečanju izmenjamo svoje izkušnje pri delu sindikata. 
            Pomoč pri pripravi in izvedbi piknika so nam nekateri sodelavci že obljubili. Da bo piknik 
potekal v prijetnem vzdušju, pa bomo poskrbeli sami. 
  
5.       Razno 

  
a)      Na razpisani izlet med 26. in 28. majem 2017 v Italijo se je prijavilo 24 oseb. Agencija MM 
Turist nam je sporočila, da imajo še nekaj prostih mest, tako da se zainteresirani še vedno lahko 
priključijo izletu. 
  
 b)     Naslednja seja bo potekala 17. 5. 2017, in sicer predvidoma na Reaktorju. 
  
Seja je bila končana ob 16.00. 
Sejo je vodil: B. Črnič                                                Zapisnik pripravila:    M. 
Štraus                                                                                                       Zapisnik pregledal:     J. 
Pungerčar 

Ljubljana, 8. 5. 2017 

  



Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 

  
 


